

- The base Avios, Welcome Bonus Avios, Bonus Avios points and Quarterly Bonus criteria is valid for cards issued until 31st December 2026.
- 10,000 Welcome Bonus Avios Points qualification will be based on the first approved qualifying retail transaction within 90 Days from the card issuance date.
- 40,000 additional Bonus Avios on cumulative qualifying spends of SAR 40,000 within 6 months from the card issuance. This is offered only once.
- Customers won't receive additional Avios in case they did not meet the spending criteria for the credit card within the first 6 months of card Issuance.
- The milestone bonus (10,000 Avios per quarter on cumulative international spend of SAR 10,000, with an annual limit of 40,000 Avios) refreshes each year.
- 10,000 Avios points are earned upon card renewal for the second year (subject to payment of annual fees).
- Customers who proceed to close their current SAB Qatar Airways Privilege Club Credit Card and apply for a new SAB Qatar Airways Privilege Club Credit Card won't be eligible for the welcome bonus.
- Customers who currently hold SAB credit cards and request to change their product or upgrade it to SAB Qatar Airways Credit Card will not be eligible for the bonus Avios.
- Qualifying base and bonus Avios will be credited to the primary cardholder's Qatar Airways Privilege Club account within 48 hours of the billed transaction.
- All SAB general credit card benefits will apply as well as Qatar Airways Privilege Club specific benefits as mentioned in SAB's credit card terms and conditions.
- The following merchant categories will earn less Avios (For every SAR 12.5 you spend locally at point of sales, you will earn 1 Avios):
 - Educations • Donation • Barbershops and Beauty • Utilities and Governments fees • Insurance and IPOs • Real-estate and Rentals • Taxis • Quick Service Restaurants • Automobile sales and maintenance • Transportation services, Roads, parking lots • Cleaning Garment and Laundry Services • Variety Stores • Grocery Stores and Supermarkets • Candy, Nut and Confectionery Stores • Miscellaneous Food Stores • Ready-To-Wear Stores • Family Clothing Stores • Eating Places and Restaurants • Gift and Souvenir Shops • Cosmetic Stores • Automobile Rental Agency.
- Transactions that are not eligible to collect Avios include, but are not limited to
 - Balance Transfers • Easy Payment Plans / AQSAT Program • Cash withdrawal • Utility bills / SADAD payments • Digital wallets payments (eg STC PAY, URPAY, etc.) • All fees imposed on the card by the bank • Reverse transactions by merchants • Petrol Station and Service station.

- يتم احتساب نقاط أفْيوس الأساسية، نقاط المكافأة الترحيبية، ونقاط الأفْيوس الإضافية ومكافأة الأفْيوس ربع السنوي للبطاقات التي تم إصدارها حتى تاريخ 31 ديسمبر 2026.
- للحصول على 10,000 نقطة أفْيوس ترحيبية يجب اتمام أول عملية شراء مؤهلة ومعتمدة خلال 90 يوم من تاريخ اصدار البطاقة.
- يتم الحصول على نقاط الأفْيوس الإضافية (40,000 نقطة أفْيوس) عند إنفاق 40,000 ريال سعودي خلال 6 أشهر من تاريخ إصدار البطاقة. ويُمنح هذا العرض مرة واحدة فقط.
- لن يحصل العملاء على نقاط أفْيوس إضافية في حال عدم استيفاء معايير الإنفاق الخاصة ببطاقة الائتمان خلال أول 6 أشهر من تاريخ إصدار البطاقة.
- يتم الحصول على 10,000 نقطة أفْيوس إضافية كل ربع سنة من تاريخ إصدار البطاقة عند تحقيق إنفاق دولي تراكمي بقيمة 10,000 ريال سعودي بحد أقصى 40,000 نقطة أفْيوس (تتجدد سنوياً).
- يتم الحصول على 10,000 نقطة أفْيوس عند تجديد البطاقة للسنة الثانية (بشرط سداد الرسوم السنوية).
- العملاء الذين يقومون بإغلاق بطاقة الأول نادي الامتياز للخطوط الجوية القطرية الائتمانية الحالية والتقدم مرة أخرى بطلب للحصول على البطاقة، لن يكونوا مؤهلين للحصول على المكافأة الترحيبية
- العملاء الذين يحملون حالياً بطاقات ائتمانية من الأول ويطلبون تغيير منتجهم أو ترقيته إلى بطاقة الأول نادي الامتياز للخطوط الجوية القطرية لن يكونوا مؤهلين للحصول على مكافآت أفْيوس
- سيتم إضافة نقاط أفْيوس الأساسية ونقاط المكافأة المؤهلة إلى حساب حامل البطاقة الأساسي في نادي الامتياز التابع للخطوط الجوية القطرية خلال 48 ساعة من قيد العملية.
- ستطبق جميع مزايا بطاقات الأول الائتمانية العامة، بالإضافة إلى المزايا الخاصة بنادي الامتياز التابع للخطوط الجوية القطرية كما هو مذكور في الشروط والأحكام الخاصة ببطاقات الأول الائتمانية
- ستحصل فئات التجار التالية على نقاط أفْيوس أقل: (مقابل كل 12.5 ريال سعودي تنفقها محلياً عند نقاط البيع، ستكسب 1 أفْيوس):
 - التعليم • التبرعات • صالونات الحلاقة والتجميل • المرافق والرسوم الحكومية • التأمين والادكتابات العامة • العقارات والإيجارات • سيارات الأجرة • مطاعم الخدمة السريعة • مبيعات وصيانة السيارات • خدمات النقل والطرق ومواقف السيارات • خدمات تنظيف الملابس والمفاسل • المتاجر المتنوعة • متاجر البقالة والسوبرماركت • متاجر الحلوى والمكسرات والحلويات • متاجر الأغذية المتنوعة • متاجر الملابس الجاهزة • متاجر الملابس العائلية • أماكن تناول الطعام والمطاعم • متاجر الهدايا والتذكارات • متاجر مستحضرات التجميل • وكالات تأجير السيارات.
- العمليات التالية غير مؤهلة لنقاط أفْيوس على سبيل المثال لا الحصر:
 - تحويل الرصيد • خطط الدفع الميسر / برنامج أقساط • السحب النقدي • فواتير الخدمات / مدفوعات سداد • مدفوعات المحافظ الرقمية مثل STC Pay و URPAY وغيرها • جميع الرسوم التي يفرضها البنك على البطاقة • المعاملات العكسية من قبل التجار • محطات الوقود ومحطات الخدمة.